
Celkové hodnocení studia Lenky Němcové

 Lenka nastoupila do prvního ročníku do mé třídy současně s mým 
nástupem na tuto školu a patří tak mezi moje první žáky.Patří mezi velmi 
talentované studenty a je až obdivuhodné,co všechno dokáže 
skloubit.Současně stačila dokončit studium violy,ale i houslí na 
konzervatoři v Českých Budějovicích a je dnes již žádanou violistkou jak 
v komorní,tak i sólové hře.Když jsem Lenku převzal,byla již na vyspělé 
technické a muzikální úrovni.V roce 2016 úspěšně složila přijímací 
zkoušku do Magisterského studia a pokračovala v mé třídě.Vzhledem k 
zdravotním komplikacím jsme se nevídali zcela pravidelně, ale na 
každou lekci byla vždy připravena a hodiny měly smysl.Její hudební 
vývoj měl vzrůstající tendenci a všechny lekce probíhaly v pohodové a 
tvůrčí atmosféře.Přeji ji tímto mnoho úspěchů jak v osobním, tak 
profesním životě.
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